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در حالی که تنها ۸ روز به شروع مسابقات زیر ۲۳ 
سال و جهانی اوزان غیرالمپیکی مانده است هنوز 
ویزای اعضای تیم از سوی کشور آلبانی صادر نشده 
اما آنها قول همکاری به فدراسیون کشتی را دادند. 
۳۰ مهر  ۲۳ سال جهان از  رقابت های کشتی زیر 
تا ۶ آبان و رقابت های جهانی اوزان غیرالمپیکی 
هم ۷ تا ۱۰ آبان برگزار می شود و مهم ترین مسأله 
این روزهای کشتی ایران بحث صدور ویزا از سوی 
نسبت  این  از  پیش  آلبانی  است.  میزبان  کشور 
رفتار کرد و حتی  ایرانی مغرضانه  به ورزشکاران 
در مسابقات زیر ۲۳ سال جهان سال گذشته به 
کشتی گیران ایرانی ویزا نداد؛ همین موضوع باعث 

نگرانی برای صدور ویزا و حضور کشتی گیران در 
مسابقات جهانی اوزان غیرالمپیکی و امیدهای زیر 
۲۳ سال شد. البته فدراسیون کشتی هم با توجه 
به سابقه بد کشور آلبانی از ماه ها پیش رایزنی هایی 
را برای تسهیل صدور روادید کشتی گیران ایرانی 
انجام داده بود. حتی علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
کشتی در حاشیه مسابقات کسب سهمیه المپیک 
در ترکیه جلسه ای با نناد لالوویچ و بعد هم دیدار 
مشترکی با رئیس فدراسیون کشتی آلبانی داشته 
تلفنی  تماس  نشست،  یک  در  همچنین  است. 
هم با مسئولان سیاسی این کشور برقرار شده تا 
برای صدور ویزای ایرانی ها مذاکرات کامل شود. در 

حال حاضر فدراسیون کشتی موضوع صدور ویزا را 
از طریق اتحادیه جهانی کشتی، کمیته بین المللی 
المپیک و وزارت امور خارجه پیگیری می کند؛ اما 
عدم صدور ویزا برای برخی اعضای تیم ملی کشتی 
فرنگی پیشکسوتان که به میزبانی کرواسی در حال 

برگزاری است؛ نگرانی ها را بیشتر کرده است.
 کشور آلبانی قول همکاری به فدراسیون کشتی را 
داده و طبق پیگیری ها و مذاکرات صورت گرفته 
قرار است آنها برای کشتی گیران ایرانی ویزا صادر 
این  به  مانده  روز   ۸ فاصله  در  هنوز  اما  کنند، 
به دست مسئولان فدراسیون  مسابقات ویزایی 

کشتی نرسیده است. 

از لغو بازی تیم ملی مقابل قطر  بعد 
در مشهد، فدراسیون فوتبال با فیفا 
نامه نگاری کرد و پیشنهادهایی را ارائه 
کرد تا شرایط به ضرر تیم ملی نباشد.
مهمترین پیشنهاد فدراسیون فوتبال 
گشت  وبر رفت  ی  باز و  د یی  بجا جا
به صورت  اما  تهران بود  و  در دوحه 
همزمان گزینه هایی هم برای میزبانی 
از  یکی  شد.  ح  مطر ثالث  کشور  در 
گزینه ها که از دو روز قبل صحبت هایی 
بخارا  شهر  آمد  میان  به  اش  درباره 

ازبکستان بود تا بازی رفت ایران – قطر 
برگزار  این شهر  ایران در  به میزبانی 
شود اما بعد از اتفاقاتی که در دو سه روز 
گذشته رخ داد نظر کادر فنی تیم ملی 
تغییر کرد. از آنجایی که رقابت عجیبی 
بین تیم ملی ازبکستان و ایران شکل 
گرفته و به نوعی این تیم رقیب مهم 
تیم ایران در گروهش به حساب می آید 
اتفاقات عجیبی در میزبانی ازبک ها 
پیش آمد ؛ از جمله برگزاری تمرین تیم 
ج از شهر تاشکند و مسافتی  ملی خار

که در ترافیک عجیب پایتخت ازبک ها  
کاروان تیم ملی را آزار داد و رسیدن به 
مقصد از هتل تا محل تمرین ۷5 دقیقه 

طول کشید.
نویی  قلعه  امیر  اتفاقات  این  از  بعد 
ج  تا ی  مهد به  ملی  تیم  بی  مر سر
پیشنهاد داده تا بازی ایران – قطر به 
جای بخارا در دبی برگزار شود.از این 
رو تاج با همتای اماراتی خود صحبت 
کرده و به نظر می رسد مقدمات انجام 

این بازی در دبی فراهم شده است.

رایزنی فدراسیون کشتی برای دریافت ویزای آلبانی
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 در انتظار رونمایی 
از سرمربی جدید

 پرسپولیس با تیم ملی ازبکستان 
در تماس است

ساره جوانمردی: افلاکی: در این 40 سال یک بار 
هم از من تقدیر نکرده اند

 آرژانتین، پیش به سوی 
جام جهانی

پل لوگن مهم ترین 
گزینه استقلال

گاریدو می خواست 
از اورونوف محافظت کند

شاید معجزه 
از خداحافظی 
منصرفم کند

برخی مسئولان ورزش را 
فقط در فرودگاه می بینیم

 مسی 
وارد می شود
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 با پیشنهاد 
قلعه نویی به تاج

دبی به جای 
بخارا میزبان 
ایران – قطر

با پیشنهاد قلعه نویی به تاج

دبی به جای بخارا 
میزبان ایران – قطر
استقلال و تراکتور مثل تیم ملی در کشور ثالث

 خطــــر مصدومیت
بیخ گوش ملی پوشان

 رقابتی که گاریدوایجاد کرده 
کیفیت بازیکنان را بالاتر برده

فرجی: رفاقت، رقابت من 
و ایوب را جذاب می کند

 ساعی: قهرمانی نوجوانان 
نتیجه همدلی است

تست دوپینگ مأموران وادا 
از حسن یزدانی در فرانسه

 حدادی فر: می خواهند 
مرا از تاریخ ذوب آهن حذف کنند

فوتبال  تیم  پیشین  کاپیتان  حدادی فر،  قاسم 
ذوب آهن در مورد اعتراض هواداران ذوب آهن به 
نتایج اخیر سبزپوشان و فریاد زدن نام او، اظهار 
داشت: »هواداران به من لطف دارند که نام مرا صدا 
می زنند. آکادمی ذوب آهن در راستای مسئولیت 
اجتماعی کارخانه به نحوی شایسته فعالیت می کرد 
و بازیکنان زیادی از این آکادمی به سطح اول فوتبال 
ذوب آهن  که  فصلی  حتی  شدند.  معرفی  کشور 
به فینال لیگ قهرمانان آسیا رسید، پنج یا شش 
بازیکن آکادمی عضو تیم بزرگسالان بودند، اما در 
حال حاضر از اعضای آکادمی پول دریافت می شود. 
ظاهراً دغدغه مسئولیت اجتماعی و مواردی از این 
دست را ندارند. من تاریخ معاصر باشگاه ذوب آهن 
هستم، اما برخی می خواهند من نباشم و مرا حذف 
فعال  رشته های  از  بسیاری  نمی توانند.  که  کنند 
باشگاه ذوب آهن حذف شده اند. این درست که 
تیم ذوب آهن فصل گذشته در رده پنجم جدول 
لیگ برتر قرار گرفت، اما نتیجه یعنی گرفتن سهمیه 
حضور در رقابت های آسیایی.« او با اشاره به گران 
شدن بلیت بازی ذوب آهن این طور می گوید: »من 
ارتباطی با مجموعه نکیسا و همکاران  ایشان ندارم. 
محمدحسین اسلامی چرا باید با اتمام قراردادش 
از ذوب آهن برود؟ وقتی زودتر فرصت داشتیم که 
این بازیکن را انتقال بدهیم و پول رضایت نامه اش 
را دریافت کنیم، چرا این کار را نکردیم؟ نمی شود در 

تهران نشست و باشگاه را مدیریت کرد. 

آرزوی یامال برای لواندوفسکی

کاش آقای گل شود 
از  یکی  اوی  ژ هدایت  تحت  گذشته  فصل  یامال   
بهترین بازیکنان بارسلونا در فصلی سخت و دشوار 
بود و توانست عملکرد خوب و درخشانش را در فصل 
جدید و با حضور سرمربی جدید روی نیمکت این 
از مهره های کلیدی  تیم هم ادامه دهد و به یکی 
هانسی فلیک تبدیل شود. رسانه های اسپانیایی 
در روزهای گذشته مدعی شده بودند که این ستاره 
جوان در فصل گذشته اختلاف نظرها و درگیری هایی 
با لواندوفسکی داشت، اما تمام مشکلات در فصل 
جدید حل شده و آنها حالا به زوجی درخشان تبدیل 
شده اند که می توانند گل های مهمی را برای بارسا به 
ثمر برسانند. این بازیکن برای حضور در اردوی تیم 
ملی اسپانیا در وقفه دیدارهای ملی ماه اکتبر دعوت 
شده و در گفت وگو با خبرنگاران در آستانه بازی با 
تیم ملی کشورش اظهار داشت: »هر توپی که به 
لواندوفسکی بدهید، او توانایی این را دارد که آن را 
به گل تبدیل کند. ما برای او بسیار خوشحال هستیم 
و من امیدوارم که او بتواند بار دیگر به عنوان بهترین 
گلزن، فصل را به پایان برساند.« یامال همچنین با 
اشاره به مصدومیت شدید دنی کارواخال اضافه کرد: 
»این مصدومیت برای تیم ملی و برای تمام فوتبال 
بازیکنی فوق العاده  او  ناراحت کننده بود.  بسیار 
است که سالی درخشان را پشت سر گذاشته است. 

دل ما برای او بسیار تنگ خواهد شد.«

پوگبا به بندر مارسی می رود؟
شدن  مثبت  دلیل  به  گذشته  ماه  چند  در  پوگبا 
ی  رها ا ید د ز  ا یکی  ز  ا پس  پینگش  و د یش  زما آ
شده  تعیین  ساله  چهار  محرومیت  و  یوونتوس 
از سوی کمیته بین المللی ضد دوپینگ در هیچ 
عالی  دادگاه  حالا  اما  نرفته  میدان  به  دیداری 
ورزش این حکم را نقض کرده و به ۱۸ ماه کاهش 

داده است.
به این ترتیب، این ستاره فرانسوی تنها چند ماه 
دیگر باید از میادین دور باشد و این فرصت را خواهد 
داشت که از مقطع پایانی فصل جاری بار دیگر در 
زمین حضور پیدا کند اما مدیران باشگاه یوونتوس 
دیگر تمایلی به ادامه همکاری با او ندارند و انتظار 
می رود که قرارداد آنها به زودی با توافقی دوطرفه 

فسخ شود.
در چند روز اخیر اسم باشگاه های متفاوتی در کنار 
نام این بازیکن به گوش رسیده و حتی گفته می شد 
که این احتمال وجود دارد او راهی اینترمیامی شود 
اما حالا  برود،  به میدان  لیونل مسی  تا در کنار 
پاتریس اورا می گوید که با مدیران باشگاه مارسی 
او  تا برای به خدمت گرفتن   صحبت کرده است 

اقدام کنند.
بن عطیه در حال حاضر مدیر ورزشی باشگاه مارسی 
است و باید دید که آیا این باشگاه به صورت جدی 
برای به خدمت گرفتن پوگبا اقدام خواهد کرد تا 
او بتواند بار دیگر در کنار گرینوود که سابقه بازی 
را داشت در این تیم به  او در منچستریونایتد  با 

میدان برود.

دفاع جالب گاریدو از سروش رفیعی

گفتم به حرف مردم 
گــوش نکـــن!

ازبکستان - ایران

17:30

یک بازی درگیرانه و فیزیکی خواهیم داشت

قلعه نویی: تاکتیک هایم 
مخفی است

بازیکنان ایرانی به خاطر پول به لیگ امارات می روند

ماشاریپوف: شرایط اورونوف 
2خوب است پیام تشکر فدراسیون تکواندو 

از رهبر معظم انقلاب
3

جواب سردار به کری خوانی شومورودوف 

آخرین بار کی ایران را بردید؟


